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Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan

dr Morek Wojtkowski

Prezydent Midstd Wloclowek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafrc6w Wloclawka zwracam siq z pro6ba o uruct,omienie fontann na

Stary Rynku. Mieszkaricy zadajq pytania, co jest powodem, 2e w upalne dni fontanny sa

wytqczone. Natomiast fontanna przed urzqdem jest uruchomiona i stanowi to pewnq

atrakcjq tego miejsca dla mieszkaric6w ituryst6w odwiedzajqcych Wloclawek.
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